
In 2017 besloot ik de varkenshouderij van mijn ouders te 

verlaten om mijn vrouw (Saskia) en familie te 

ondersteunen. In de toekomst hebben Saskia en ik de 

ambitie om het stokje van Jan en Gerda over te nemen. 

Daar ik bekend ben binnen de agrarische sector, ben ik 

op veel plekken inzetbaar. Dit is alles wat te maken heeft 

met het telen van gewassen en het houden van dieren. 

Hier ligt echt mijn passie! Inmiddels heb ik ook in de 

winkel mijn draai gevonden. Ik vind het heerlijk om 

bezoekers te vertellen over alles wat hier speelt op de 

hoeve. Te beginnen bij onze producten, maar ook over 

moestuinieren en dierverzorging. In de zomermaanden 

ben ik veel in de groentetuin te vinden om onze tuinman 

‘Henk’ te helpen bij het oogsten. Dagelijks spring ik 

vroeg uit de veren om onze groentehal op te bouwen en 

ervoor te zorgen dat alles er netjes bij ligt. 


